
Els alcaldes gironins es
van mostrar ahir la majo-
ria satisfets per la rectifi-
cació del govern espa-
nyols, ja que el decret que
els impedia endeutar-se a
partir de l’any vinent esta-
va provocant-los molts
maldecaps.

L’alcaldessa de Girona,
Anna Pagans (PSC), va
afirmar que “és una bona
notícia perquè el decret
era preocupant”, i va asse-
gurar que la rectificació és
“resultat també de les re-
unions que hem anat fent
amb la Federació de Muni-
cipis de Catalunya i amb
altres associacions simi-
lars de l’Estat espanyol per
fer veure al govern que
aquesta no era una bona
solució”. Pagans va afegir-
hi: “Tenim un endeuta-

ment del 65% i sempre
hem fet els deures, sense
estirar més el braç que la
màniga, i ara podrem par-
lar d’inversions que de l’al-
tra manera no ho hagués-
sim pogut fer”. “També és
important que la ministra
hagi anunciat que les
transferències de l’Estat
als ajuntaments augmen-
taran un 9%, una bona no-
tícia perquè l’any passat es
van reduir un 20% i aquest
any no se sabia què passa-
ria”, va concloure.

Tot i la satisfacció,
molts van recordar que la
mesura no serveix als ‹jun-
taments que estan per so-
bre d’un 75% d’endeuta-
ment. L’alcalde de Llançà,
Pere Vila (CiU), va qualifi-
car aquest llindar de
“baix”. Iolanda Pineda
(PSC), alcaldessa de Salt,
també va qualificar de
“llindar baix” la xifra del

75%, i encara més tenint
en compte “l’endeuta-
ment que permet la llei”.
Altres, com el de Figueres,
Santi Vila (CiU), van apro-
fitar per reclamar altre
cop “una llei nova de finan-
çament local”.“La resta
són excuses de mal paga-
dor”, va afegir-hi. En
aquest sentit també va
opinar l’alcalde de l’Esca-
la, Estanis Puig (PSC),
que va apuntar que “cal re-
soldre els dèficits impor-
tants en el finançament
dels municipis”.

Molts altres batlles van
celebrar la mesura sense
passar per alt, però, el que
consideren que és una im-
provisació del govern es-
panyol. “Rectificar és de
savis i en aquest cas s’apli-
cava un criteri molt in-
just”, va afirmar Roger Za-
morano (Esquerra), alcal-
de d’Arbúcies. “No entenc

per què es va crear alar-
misme”, va preguntar-se
l’alcalde de Calonge, Jordi
Soler (CiU). Fermí Santa-
maria (CiU), alcalde de
Llagostera, va qualificar
de “bona notícia” la deci-
sió, però va remarcar que
és “una mostra més de la
política d’improvisació”
del govern espanyol. Sergi
Sabrià (Esquerra), alcalde
de Palafrugell, va opinar
que “no s’entenen aques-
tes indecisions”.

La decisió va arribar a
altres municipis dies
abans que tractessin en el
ple municipal una moció
demanant el mateix. És el
cas de Santa Coloma de
Farners, diu l’alcalde, An-
toni Solà (CiU).

(Informació elaborada
per Josep Maria Sebas-
tian, Oriol Mas, Josep
Puigbert, Ramon Esteban
i Jordi Casas) ■
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a La majoria dels batlles celebren la decisió, però molts critiquen que no
serveix per a tothom a També es queixen de la improvisació de l’executiu

Els alcaldes, satisfets
per la rectificació del
govern espanyol
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Les reaccions

“És bo que hagin
rectificat un decret
que era perjudicial per
a ajuntaments i
empreses”
Miquel Noguer (CiU)
ALCALDE DE BANYOLES

“Està bé, però cal
resoldre els dèficits
importants en el
finançament dels
municipis”
Estanis Puig (PSC)
ALCALDE DE L’ESCALA

“Ens sembla perfecte.
Precisament en el
pròxim ple presentem
una moció demanant
el mateix”
Antoni Solà (CiU)
ALCALDE DE SANTA COLOMA

“Nosaltres sempre
havíem fet els deures,
i és una bona notícia
perquè així podrem
fer inversions”
Anna Pagans (PSC)
ALCALDESSA DE GIRONA

“És positiu perquè
atén la petició de
moltes instàncies i
permetrà realitzar
més projectes”
Joan Colomer (PIC)
ALCALDE DE CALDES

“Me n’alegro per qui
ho pugui aprofitar,
però és un llindar baix
amb l’endeutament
que permet la llei”
Iolanda Pineda (PSC)
ALCALDESSA DE SALT

“Tot i que es tracta
d’un pedaç millora la
situació anterior. Crec,
però, que cal estudiar
cada Ajuntament”
Pere Figuereda (CiU)
ALCALDE D’ANGLÈS

“Demostra que s’han
fet les coses sense
sentit comú. No hem
de pagar els que fem
les coses ben fetes.”
Teresa Jordà (ERC)
ALCALDESSA DE RIPOLL

“El que és urgent és
una llei nova de
finançament local. La
resta són excuses de
mal pagador”
Santi Vila (CiU)
ALCALDE DE FIGUERES

“És una mesura que
a molts ajuntaments
no els serveix perquè
el 75% és un llindar
baix”
Pere Vila (CiU)
ALCALDE DE LLANÇÀ

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

Les reaccions

“És positiu perquè el
decret anterior
tractava igual els que
havien fet els deures i
els que no”
Ricard Herrero (PSC)
ALCALDE DE SANTA CRISTINA

“Per a ajuntaments
sanejats com el nostre
és molt positiu. Ara no
entenc perquè es va
crear alarmisme”
Jordi Soler
ALCALDE CALONGE (CIU)

“Ho valoro com un
fet positiu. Rectificar
és de savis i en aquest
cas s’aplicava un
criteri molt injust”
Roger Zamorano (ERC)
ALCALDE D’ARBÚCIES

“Una mesura molt
correcta perquè els
ajuntaments
quedàvem molt lligats
de peus i mans”
Ruth Rosique (PSC)
ALCALDESSA DE VIDRERES
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El sistema de finançament dels ajuntaments
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Recorda:  Dissabte 11 de Setembre
XXIII Fira de Brocanters al Passeig

Marimon Asprer de 10h a 14h 


